
 

MOTION 

Till kommunfullmäktige 

Tillträde för allmänheten till friidrottshallen (Södertäljehallen) 

Idag används hallen av föreningsidrotten, övrig tid står den tom. Allmänheten bör beredas 

möjlighet att utnyttja hallen då den inte är bokad. Munktellhallen i Eskilstuna och 

Sätrahallen är utmärkta exempel på hur man gör träningen tillgänglig för allmänheten, i 

likhet med allmänhetens åkning i mängder av ishallar. I båda ovannämnda hallar betalar man 

en entréavgift till tjänstgörande vaktmästare, i Sätrahallen finns dessutom möjlighet att 

betala med Swish när vaktmästaren inte finns på plats. Genom att möjliggöra träning på 

egen hand ger vi aktiva idrottare bättre förutsättningar att utvecklas och förbättrar samtidigt 

folkhälsan för övriga som inte är aktiva i någon förening. Särskilt viktigt är dessa tider på 

vinterhalvåret då träning utomhus är svår att utöva. 

 

 

Realistpartiet yrkar:  

Att Kommunfullmäktige ger i uppdrag till berörda enheter att utreda möjligheten att införa  

träningstider för allmänheten. 
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